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betreffende de registratie van het gebruik van de ondergrondse afvalcontainers. 
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In de media is melding gemaakt van een rechtzaak met betrekking tot 

uitkeringsfraude, waarbij door het openbaar ministerie gebruik is gemaakt van de 

registratie van het gebruik van de ondergrondse vuilcontainer. Deze registratie vindt 

plaats door middel van een pasje waarmee de container geopend kan worden. De 

verdachte had gedurende een langere periode maar een keer gebruik gemaakt van de 

vuilcontainer. 

 

Landelijk woedt er al geruime tijd een discussie gevoerd over de privacy. Vragen over 

hoe lang een provider gegevens van de mobiele telefonie mag gebruiken staat ter 

discussie. Ook over de vraag hoe lang men internetgegevens mag bewaren wordt 

gedebatteerd. 

 

In Groningen zelf hebben we een dergelijke discussie gevoerd met betrekking tot het 

cameratoezicht. Wat mag de politie doen met de beelden en hoe lang bewaren we de 

beelden waren vragen die in die discussie aan de orde kwamen. 

 

Over het gebruik van de ondergrondse vuilcontainers is alleen gediscussieerd over de 

vraag of de gemeente de gegevens wilde gebruiken voor het invoeren van Diftar. Dat 

was uitdrukkelijk niet het geval. Ook in het Afvalbeheerplan 2006-2010 wordt geen 

melding gemaakt van het opslaan van en beschikbaar stellen van gegevens. 

 

Naar aanleiding van bovengenoemde discussies en naar aanleiding van het hierboven 

beschreven rechtzaak heeft de PvdA-fractie de volgende vragen: 

 

 

1 Wist het college dat de gegevens over het storten van huisvuil bewaard 

werden. 

2 Hoelang worden deze gegevens bewaard? 

3 Welk doel streeft het college met het bewaren na? 

4 Wie hebben er toegang tot deze gegevens? 

5 Wat kost deze administratieve verwerking van huisvuilgegevens? 

6 Is het college van mening dat Stadjers en raad voldoende op de hoogte 

gebracht zijn over het gebruik van de gegevens. 

7 Is het beleid met betrekking tot het bewaren van deze gegevens onlangs 

gewijzigd? 
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Ondertussen wordt er in wijken als Beijum gewerkt met een chip. Deze chip komt op 

de verrijdbare afvalbakken, de “cliko’s.” Naar aanleiding van het bovenstaande de 

volgende vragen: 

 

8 Gaat het college deze gegevens ook bewaren? 

9 Zo ja, hoe lang gaat het college deze gegevens bewaren? 

10 Heeft het college de bevolking op de hoogte gebracht van het gebruik en 

het doel van de chip? 


